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《小学教材全练》

内容概要

　　《金星教育·小学教材全练：6年级英语（下）（外语教研版）（供3年级起始用）》主要内容包
括：词汇表里会听说读写的单词与短语，教材中必须掌握的句式和句型，教材情境中必会的交际用语
，基础知识的理解与运用。
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《小学教材全练》

书籍目录

Module 1Unit 1 I want a hot dog,please.Unit 2 What do you want to eat？Module 2Unit 1 We're going to have a
picnic.Unit 2 It's going to snow in Harbin.Module 3Unit 1 The sun is shining.Unit 2 I am looking out of the
window.Module 4Unit 1　I'm making Daming's birthday card.Unit 2　The apples are falling down the
stairs.Module 5Unit 1　 Daming is having a birthday party.Unit 2　He's riding his bike,but it's starting to
rain.Module 6Unit 1　 I bought you this book.Unit 2　What's it about？Module 7Unit 1　Shenzhou V flew into
space.Unit 2　He spent about twenty-one hours in space.Module 8Unit 1　Helen KellerUnit 2　His name was
Louis Braille.Module 9Unit 1　What's the matter？Unit 2　Because it's going to rain.Module 10Unit 1　We are
going to speak Chinese.Unit 2　What are you going to study？Review ModuleUnit 1Unit 2模块全练全测第一
模块全练全测第二模块全练全测第三模块全练全测第四模块全练全测第五模块全练全测第六模块全练
全测第七模块全练全测第八模块全练全测第九模块全练全测第十模块全练全测复习模块全练全测专项
全练全测词汇句子阅读理解书面表达综合全练全测期中全练全测（一）期中全练全测（二）期末全练
全测（一）期末全练全测（二）听力录音原文模块全练全测综合全练全测答案全析全解课时全练全测
答案模块全练全测答案专项全练全测答案综合全练全测答案
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